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A/H1 N1 Epidemic 
Statement by the Chairmanship of the Committee of Ministers of the 
Council of Europe 
 
Madrid, 12.05.2009 - The Chairmanship of the Committee of Ministers of the Council of 
Europe expresses its solidarity with Mexico and its appreciation of the determination and 
transparency with which its government has been dealing with the epidemic caused by 
the A/H1 N1 virus in fulfilment of the recommendations of the World Health Organisation. 
 
The Chairmanship of the Committee of Ministers repeats its will to reinforce international 
co-operation in order to confront this sort of health emergency successfully and 
transmits its firm support to the government and people of Mexico. 
 
 
Epidémie A/H1 N1 
Déclaration de la Présidence du Comité des Ministres du Conseil de 
l’Europe 
 
Madrid, 12.05.2009 - La Présidence du Comité des Ministres du Conseil de l’Europe 
tient à exprimer sa solidarité avec le Mexique et sa reconnaissance pour la 
détermination et la transparence avec laquelle son Gouvernement a fait face à 
l’épidémie causée par le virus A/H1N1, en appliquant les recommandations de 
l’Organisation Mondiale de la Santé. 
 
La Présidence du Comité des Ministres réitère sa volonté de renforcer la coopération 
internationale afin de faire face avec succès à ce genre d’urgences sanitaires et 
transmet son ferme soutien au gouvernement et au peuple du Mexique. 

 
 


